
Referat	NML	styremøte	tirsdag	15	august	
2016	på	Skype	klokka	14-15	

Tilstede:	Lin	Prøitz,	Håvard	Vibeto,	Paul	Bjerke,	Roswitha	Skare,	
Ragnhild	Mølster,	Brita	Ytre-Arne	og	Svein	Høier	(referent)	
	
Dagsorden		

1.	Innkalling	godkjent			

2.	Referat	godkjent	

3.	Medieforskerkonferansen	2016	
	
Ragnhild	M.	og	Brita	Y.	orienterte	om	status	for	konferansen:	137	abstract	er	påmeldt,	mens	antall	
konferansepåmeldte	foreløpig	er	på	76	(medio	august).	Programmet	er	nå	definert	med	hensyn	til	rammer	og	
detaljene	i	programmet	er	også	i	ferd	med	å	falle	på	plass.	Det	nasjonale	fagrådet	har	forespurt	om	det	kan	
settes	av	noe	tid	til	kort	å	diskutere	nivå-setting	av	vitenskapelige	publikasjoner	i	arbeidsgruppene,	og	styret	er	
positiv	til	dette.	Styret	forventer	at	påmeldingen	vil	stige	i	tiden	framover,	og	det	virker	alt	i	alt	som	om	alt	
ligger	til	rette	for	en	vellykket	konferanse.		
	
4.	Hvordan	gjøre	Medieforskerlaget	attraktivt	framover?		
	
a)	Status	om	nominasjoner:	hedersprisen,	formidlingsprisen	og	masterprisen	
	
Lin	P.	orienterte	om	nominasjoner:	Antallet	nominerte	er	veldig	bra	til	prisene,	og	en	rekke	gode	kandidater	er	
foreslått.	Det	er	god	spredning	i	forhold	til	studiesteder	i	nominasjonene,	mens	kjønnsbalansen	kunne	vært	
langt	bedre,	noe	som	særlig	gjelder	hedersprisen.	Styret	kommer	selv	til	å	avgjøre	hvem	av	de	nominerte	som	
tildeles	hedersprisen	og	formidlingsprisen	i	neste	styremøte,	mens	et	bredere	sammensatt	komite	vil	velge	ut	
tre	finalister	og	vinneren	av	pris	for	beste	masteroppgave.	Nominasjonstekstene	vil	være	et	viktig	
vurderingsgrunnlag	i	utvelgelsene.				
	
b)	Oppdatering	av	epostlister	
	
Lagets	epostliste	er	i	ferd	med	å	oppdateres	på	dugnad,	for	å	sikre	at	informasjon	fra	laget	når	ut	til	både	
dagens	medlemmer	og	for	å	eventuelt	på	nytt	å	rekruttere	tidligere	medlemmer.	Arbeidet	går	sakte,	men	
likefullt	framover.		
	
c).	Drift	av	web/nyhetsbrev	–	hyre	vit.ass.	
	
Framdriften	når	det	gjelder	produksjon	av	nyhetsbrev	har	stoppet	noe	opp,	men	styrets	medlemmer	jobber	
fortsatt	med	saken.		
	
5.	Status:	Møte	med	de	nordiske	medieforskerlagene	(22-23	august	2016/	Tampere)	
	
Lin	P.	og	Ragnhild	M.	kommer	til	å	delta	på	det	planlagte	møtet	med	de	nordiske	medieforskerlagene.	Felles	
nordiske	utfordringer	vil	drøftes,	samt	muligheter	for	samarbeidsprosjekter,	for	eksempel	nordiske	PhD-kurs.			
	
6.	Generalforsamling	



Styret	diskutere	og	avtalte	arbeidsfordeling	når	det	gjelder	forberedelser	til	høstens	generalforsamling.	Styret	
vil	som	vanlig	utarbeide	innkalling,	forberede	framlegging	av	regnskap,	utarbeide	styrets	årsberetning	og	sørge	
for	at	valgkomiteen	utarbeider	et	forslag	til	nytt	styre.	


